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Protokół  Nr XII/19 

 

z XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 27 września 2019 r.                     

w   Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli, w godz. od 11:00 – 13.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  15 

 

Obecni na sesji radni: 

1. Chwiałkowska Katarzyna  
 

2. Filipowski Tomasz Bonifacy  
 

3. Iwaniuk Hanna Elżbieta  
 

4. Łabędzki Marcin  
 

5. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  
 

6. Mielczarek-Sójka Ewa  
 

7. Nowak Krzysztof Jan  
 

8. Pawłowska Joanna Krystyna  
 

9. Piotrowski Zbigniew  
 

10. Półgrabia Tomasz Czesław 
 

11. Rychlik Wojciech Marek  
 

12. Solarek Romuald 
 

13. Szuster Stanisław 
 

14. Warchlewski Piotr Dariusz 
 

15. Włodarczyk Grzegorz 
 

16. Ziółkowska Jadwiga Anna  
 

17. Ziółkowski Tomasz Jacek  

18. Paweł Mataśka 
 

19. Andrzej Dutkiewicz. 
 

Nieobecny: 

Romuald Solarek 
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Andrzej Dutkiewicz 

Zbigniew Piotrowski 

Paweł Mataśka  

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                                                                         

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał Przewodniczący Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. Stwierdził również że, na sali 

jest obecnych 14 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec czego wszystkie podjęte na sesji 

uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                                             

w Zduńskiej Woli.  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/23/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego                        

z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. 

opracowania aktualizacji projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2019-2040.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia przedstawiciela Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

na kandydata do Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych przy 

Staroście Zduńskowolskim.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej od 

Miasta Zduńska Wola przy realizacji zadania inwestycyjnego pn: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 4922E ulicy Opiesińskiej w Zduńskiej Woli.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania                                
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i wykupu – FK.18/19.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - FK.19/19.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na 

rok 2019 – FK.20/19.   

13. Interpelacje i zapytania Radnych. 

14. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie punktu. 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za)  przyjęła porządek obrad. 

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

 

Nieobecny Tomasz Półgrabia 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie punktu. 

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za)  przyjęła protokół. 
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Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak - Tak 

 

Nieobecny Tomasz Półgrabia 

 

Punkt 4 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

                                                            

Na X sesji Rada Powiatu podjęła 16 uchwał, na sesji nadzwyczajnej 1. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami.  

Od sesji zwyczajnej odbyło się 6 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  jak i wypracowanie spraw 

będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.    

W dniu 13.09.2019r. została podpisana umowa z  firmą „TECHNITEL POLSKA” Spółka 

Akcyjna z Łodzi na realizację zamówienia publicznego pn. „Budowa sieci teleinformatycznej 

pomiędzy budynkami Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli zlokalizowanymi na ul. 

Złotnickiego 25, Królewskiej 10 i Żeromskiego 10A wraz z przebudową serwerowni                                    

i rozbudową sieci teledacyjnej w budynku na ul. Królewskiej 10”. Wartość umowy wynosi   

282 900,00 zł brutto, termin realizacji zamówienia do 31.01.2020r. Wykonawca został                             

w ramach rozstrzygniętego postępowania przetargowego w dniu 09.09.2019r.  

Zamówienie realizowane jest w ramach projektu pn. „e-Powiat Zduńskowolski”, który 

jest współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 

2014-2020. 

Został rozstrzygnięty przetarg  nieograniczony poniżej 30 tys. euro pn. „Kompleksowa usługa 

organizacji pikniku promującego projekt „Aktywna Dolina Rzeki Warty” w ramach projektu 
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„Aktywna Dolina Rzeki Warty”  i jako najkorzystniejszą ofertę wybrano ofertę złożoną przez: 

Fundacja Wyszehradzka z Łodzi.  Umowa została zawarta w dniu 12.09.2019r.  Na wartość 

30 890,00 zł brutto.  

Aktywna Dolina Rzeki Warty  

W dniu 03.09.2019 r. dokonano odbioru częściowego etapu IV inwestycji polegającego na: 

- budowie infrastruktury ciągu pieszo – rowerowego na odcinku od miejscowości Piaski do 

miejscowości Strońsko wraz z budową infrastruktury Miejsca Odpoczynku Rowerzystów nr 7 

w Strońsko i 8 w Zapolicach; 

- budowie infrastruktury ciągu pieszo – rowerowego na odcinku ul. Piwna – ul. Paprocka                      

w Zduńskiej Woli; 

- wykonaniu oznakowania szlaku turystycznego rowerowego i pieszego wraz z oznakowaniem 

obiektów i atrakcji turystycznych. 

Podpisany protokół odbioru jest jednocześnie protokołem końcowym robót w ramach 

przedsięwzięcia. 

Trwa procedura odbiorowa sprzętu sportowego zakupionego w ramach projektu- rowerów                     

z fotelikami dziecięcymi i kijków nordic – walking. 

Realizowane są działania stanowiące elementy kampanii promującej ofertę turystyczną 

Aktywnej Doliny. Emitowane są spoty radiowe, powstała aplikacja mobilna i strona 

internetowa. Niebawem powstanie film promocyjny oraz eksponowana będzie kampania 

billboardowa.  

W dniu 29 września br., w niedzielę odbędzie się rodzinny piknik stanowiący podsumowanie 

realizacji projektu Aktywna Dolina Rzeki Warty. Wydarzenie odbędzie się na terenie 

Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego  przy ul. Dolnej 41 w godzinach od 14 

do 17. Serdecznie zapraszamy do udziału w przedsięwzięciu. W programie konkurencje 

sportowe, zabawy i atrakcje dla najmłodszych, spotkanie autorskie z p. Dominikiem Szmajdą. 

 

Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski 

W dniach 13-15.09.2019 roku odbyło się IV Regionalne Forum Gospodarcze w Powiecie 

Zduńskowolskim.  

W pierwszy dzień forum odbyło się  IV Regionalne Forum Gospodarcze  w tym roku odbywać 

się będzie  w Filii Miejskiego Domu Kultury  przy ul. 1 Maja 5 -7, os. Karsznice,  w Zduńskiej 

Woli, tematem przewodnim tegorocznej edycji był transport  intermodalny w kontekście wpływu 

na rozwój regionu oraz perspektywy  i aktualna sytuacja  polskiej gospodarki. 

Gośćmi i prelegentami Forum byli  m.in. Marek Belka, poseł do Parlamentu Europejskiego, 

Cezary Grabarczyk, poseł na Sejm RP, Oszkár Molnár, Przewodniczący Małego Regionu 

Edelény na Węgrzech, prof. dr hab. Juliusz Engelhardt, prof. zw. - Dziekan Wydziału 

Zarządzania i Ekonomiki Usług Uniwersytetu Szczecińskiego, Hanna Iwaniuk, Starosta 

Zduńskowolski, Wojciech Rychlik, Wicestarosta Zduńskowolski, Konrad Pokora, Prezydent 
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Miasta Zduńska Wola. 

Drugiego dnia tj. 14 września uczestnicy Forum wzięli udział w wizytach studyjnych  

w lokalnych firmach - Karton Polska i CKM Extrusion. Która jest firmą zajmującą się produkcją 

opakowań z tektur falistych i litych oraz CKM Extrusion sp. z.o.o w ZDuńskiej Woli spółce 

zajmującej się produkcją innowacyjnych profili okiennych z PVC.  

Trzeciego dnia na terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego  odbyła się XX 

Wystawa Rolno- Przemysłowa. Wśród wydarzeń towarzyszących Wystawie były pokazy 

Strong Manów, program artystyczny przygotowany przez wychowanków Powiatowego 

Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji, Teatr Katarynka dla najmłodszych oraz koncert Miejskiej 

Orkiestry Dętej o Tradycjach Kolejowych w Zduńskiej Woli.  

„e- Powiat Zduńskowolski” 

W dniu 13.09.2019 r. została podpisane umowa nr IF.273.31.2019. Przedmiotem umowy jest 

realizacja zamówienia publicznego pn.: „Budowa sieci teleinformatycznej pomiędzy 

budynkami Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli zlokalizowanymi na ul. Złotnickiego 25, 

Królewskiej 10 i Żeromskiego 10A wraz z przebudową serwerowni na ul. Złotnickiego i ul. 

Królewskiej 10  i rozbudową sieci teledacyjnej w budynku na ul. Królewskiej 10” .  Termin 

zakończenia realizacji umowy zaplanowany jest na koniec stycznia 2020 r.  

„Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola – Karsznice – budowa łącznika z drogą 

ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego” 

Zakończyły się prace budowalne. Zgodnie z obowiązującym terminem zakończenia realizacji 

robót budowalnych termin ich zakończenia minął w dniu wczorajszym tj. 26.09.2019 r. 

Wszczęta zostanie procedura odbiorowa wykonanych robót budowalnych, równocześnie 

Wykonawca zgodnie z podpisaną umową wszczął procedurę pozyskania pozwolenia na 

użytkowanie. Planuje się zakończenie całości działań związanych z  realizacją umowy z 

generalnym wykonawcą do dnia 27.10.2019 r. Do tego też terminu Wykonawca jest 

zobowiązany uzyskać pozwolenie na użytkowanie „Łącznika”.  

W dniu 21.09.2019 r. wprowadzono Tymczasową Organizację Ruchu  i  możliwy jest przejazd 

przez rondo na skrzyżowaniu z drogą ekspresową S8 Zduńska Wola – Wschód.  

1. Trwa „Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Jodłowa – ul. Staszica –  ul. 

Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w zakresie ulicy Łaskiej i Świerkowej”. Zadanie jest 

realizowane na zlecenie Powiatu Zduńskowolskiego przy udziale finansowym Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego i Miasta Zduńska Wola. 

Wykonawca robót budowlanych: DROMAK Sp.z.o.o. Poręby 26b, 98-220 Zduńska Wola  

Nadzór inwestorski : Pan Zbigniew Wieczorek  

Kierownik budowy : Pani Zofia Jankowska  

Obecnie kończą się prace brukarskie przy układaniu chodników, miejsc parkingowych i 

ciągów pieszo – rowerowych, usunięto kolizje energetyczne, teletechniczne i rozpoczęły 
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się prace bitumiczne w zakresie ułożenia warstw konstrukcyjnych nawierzchni.  

Zakończenie prac planowane jest na połowę października 2019 r.  

2. Wniosek przygotowywany przez Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej Woli o 

dofinansowanie przebudowy ulicy Opiesińskiej w Zduńskiej Woli został uwzględniony i 

Powiat Zduńskowolski otrzyma z Funduszu Dróg Samorządowych dofinansowanie w 

wysokości 70% kosztów kwalifikowanych. Pozyskaliśmy 1.530.209 zł. na zadanie warte 

prawie 2.200.000 zł. Jednocześnie na ostatniej sesji Rady Miasta Zduńska Wola podjęto 

decyzję o udzieleniu Powiatowi Zduńskowolskiemu pomocy finansowej w kwocie 327.902 

zł, co oznacza, że montaż finansowy zadania będzie wyglądał następująco (wartości przed 

przetargami) : 

Łódzki Urząd Wojewódzki    - 1.530.209,00 zł. 

Miasto Zduńska Wola     -    327.902,00 zł. 

Powiat Zduńskowolski     -    327.903,00 zł. 

      Łącznie :         2 186 014,00 zł. 

W najbliższym czasie planowane jest podpisanie Umowy o finansowaniu Zadania                              

z Wojewodą Łódzkim i Prezydentem Miasta Zduńska Wola. Jednocześnie trwają prace 

nad przygotowaniem i ogłoszeniem przetargu na roboty budowlane i inspektora nadzoru 

inwestorskiego. Rozpoczęcie robót budowlanych w zakresie brakującej kanalizacji 

deszczowej planowane jest jeszcze w tym roku, a zakończenie prac w lipcu 2020 r. 

3. Prowadzone są prace w zakresie konserwacja zieleni niskiej w całym Powiecie 

Zduńskowolskim tj. koszenie trawników, przycinanie żywopłotów oraz zamiatanie ulic, a na 

drogach pozamiejskich jednoczesne koszenie mechaniczne poboczy  i rowów dróg 

powiatowych.  

 

4. Przy sprzyjających warunkach pogodowych odnawiane jest oznakowanie poziome dróg 

powiatowych – w tym tygodniu w Gminie Zapolice. Prace wykonywane są wyłącznie przez 

pracowników PZD Zduńska Wola. 

 

            Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości informuje, iż jednostki 

pomocy społecznej w okresie od ostatniej sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego realizowały 

swoje zadania statutowe.  

POWIATOWY URZAD PRACY 

            W dniu 02.09.2019r. między Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi a Powiatowym 

Urzędem Pracy w Zduńskiej Woli został podpisany aneks do  umowy o dofinansowanie 
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projektu "Aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V)" w ramach RPO na okres 01.01.2019 r. - 31.12.2020 r. Łączna kwota, na 

którą została podpisana umowa to 2.926.524,00 zł. W ramach projektu planowane jest objęcie 

wsparciem 275 osób. Dla 199 osób zaplanowano zorganizowanie staży, dla 24 osób prace 

interwencyjne, wypłacenie 32 osobom jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej oraz zrefundowanie kosztów wyposażenia/doposażenia 20 stanowisk pracy.  

W roku szkolnym 2019/2020 naukę w szkołach prowadzonych przez powiat zduńskowolski 

rozpoczęło 3 451 uczniów w 141 oddziałach szkół dla dzieci i młodzieży oraz 266 słuchaczy w 

15 oddziałach w szkołach dla dorosłych. 

W dniu 7 września br. w siedzibie II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Zduńskiej 

Woli odbyło się Narodowe Czytanie Noweli Polskich, zorganizowane przy współpracy z 

Biblioteką Pedagogiczną w Sieradzu Filia w Zduńskiej Woli. 

31 sierpnia uczestniczyłam w otwarciu nowego przedszkola w Zapolicach. Uroczystość 

połączono z symbolicznym rozpoczęciem roku szkolnego dla przedszkolaków z terenu gminy 

Zapolice. 

1 września rolnicy z naszego powiatu spotkali się na tradycyjnych Dożynkach Powiatowo-

Gminno-Parafialnych w Szadku. Święto plonów rozpoczęła uroczysta msza święta 

dziękczynna, a w dalszej części uroczystości korowód dożynkowy przeszedł na teren Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Szadku, gdzie miała miejsce dalsza część dożynek. Wydarzeniu 

towarzyszył Regionalny Turniej Sołectw. 

2 września wzięłam udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli. 

7 września podczas retro-pikniku w Parku Miejskim wzięłam udział w „Wielkim czytaniu nowel 

polskich”.  

W dniach 13-15 września odbyło się IV Regionalne Forum Gospodarczego w Powiecie 

Zduńskowolskim. W tym roku tematyka forum skupiona była wokół transportu  intermodalnego. 

Miałam przyjemność znaleźć się w gronie tegorocznych prelegentów, wśród których byli: 

Marek Belka, poseł do Parlamentu Europejskiego, Cezary Grabarczyk, poseł na Sejm RP, 

Oszkár Molnár, Przewodniczący Małego Regionu Edelény na Węgrzech, prof. dr hab. Juliusz 

Engelhardt, prof. zw. - Dziekan Wydziału Zarządzania i Ekonomiki Usług Uniwersytetu 

Szczecińskiego, Wojciech Rychlik, Wicestarosta Zduńskowolski, Konrad Pokora, Prezydent 

Miasta Zduńska Wola. 

Forum zorganizowano w Filii Miejskiego Domu Kultury w Zduńskiej Woli w Karsznicach w 

ramach projektu Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski. W sobotę 14 września uczestnicy 

Forum wzięli udział w wizytach studyjnych w lokalnych firmach - Karton Polska i CKM 

Extrusion. 

A w niedzielę 15 września  w Wystawie Rolno-Przemysłowej. Tradycyjnie swoje stoiska mieli 

tutaj rolnicy, hodowcy, producenci żywności, winiarze, pszczelarze, firmy budowlane, 
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odzieżowe, kosmetyczne oraz szkoły, banki i firmy doradcze.  

17 września wzięła udział w uroczystościach z okazji Dnia Sybiraka. Uczestnicy spotkali się 

przed obeliskiem upamiętniającym ofiary sowieckiej Rosji.  

Tego dnia odbyła się również sesja nadzwyczajna Rady Powiatu Zduńskowolskiego, podczas 

której podjęto uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem 

Zduńskowolskim, a ONE CARGO Spółką z ograniczoną odpowiedzialnością. Porozumienie 

dotyczy budowy portu multimodalnego w Karsznicach. 

19 września - była widzem zawodów lekkoatletycznych dla uczniów, zorganizowanych  na 

terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Zduńskiej Woli. Zawody 

oficjalnie zainaugurowały szkolny rok sportowy w naszym powiecie.  

25 września - wzięła udział w szkoleniu dotyczącym świadczenia uzupełniającego dla osób 

niezdolnych do samodzielnej egzystencji, czyli tak zwanego 500+ dla osób 

niepełnosprawnych, zorganizowanym przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 

Zduńskiej Woli we współpracy z Zakładem Ubezpieczeń Społecznych II Oddział w Łodzi. 

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał zgłosił: 

 

1/ Radnego Tomasza Ziółkowskiego – Przewodniczący Komisji, 

2/ Radną Jadwigę Ziółkowską  – Członek, 

3/ Radnego Tomasza Półgrabia – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie punktu. 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 15 głosów za) zatwierdziła w/w skład komisji.  

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 
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Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Tak 

 

Punkt 6 

Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                                                     

w Zduńskiej Woli.  

 

Rada Powiatu przyjęła informację z działalności  Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego  w Zduńskiej Woli.  

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/23/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

30 kwietnia 2019 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. opracowania 

aktualizacji projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2019-2040.   

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 15 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XII/66/19 w sprawie 

zmiany uchwały Nr VII/23/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 30 kwietnia 2019 r. w 

sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. opracowania aktualizacji projektu 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019-2040.   

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 
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Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Tak 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia przedstawiciela Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 

kandydata do Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych przy Staroście 

Zduńskowolskim.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk zgłosiła kandydaturę Pani Elżbiety Andruszkiewicz poinformowała, że 

jest w posiadaniu pisemnej zgody.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie kandydatury: 

 

Rada Powiatu 14 głosów za, przy 1 wstrzymującym się przyjęła kandydaturę Pani Elżbiety 

Andruszkiewicz. 

 

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Tak 
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Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Rada Powiatu (14 za, 1 wstrzymał się) podjęła Uchwałę Nr XII/67/19 w sprawie zgłoszenia 

przedstawiciela Rady Powiatu Zduńskowolskiego na kandydata do Powiatowej Społecznej 

Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych przy Staroście Zduńskowolskim. 

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Tak 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej od 

Miasta Zduńska Wola przy realizacji zadania inwestycyjnego pn: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 4922E ulicy Opiesińskiej w Zduńskiej Woli.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XII/68/19 w sprawie 

ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej od Miasta Zduńska Wola przy 

realizacji zadania inwestycyjnego pn: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4922E ulicy 

Opiesińskiej w Zduńskiej Woli. 

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 



13 

 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska –Nie głosowała 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Tak 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania                                       

i wykupu – FK.18/19.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że uchwała stanowi formalny początek i podstawę 

prawną procedury uruchamiania emisji obligacji komunalnych w trybie emisji niepublicznej. 

Obligacje komunalne w swej istocie spełniają formę kredytu, jednak są dla Powiatu bardziej 

korzystne niż tradycyjny komercyjny kredyt bankowy z uwagi na ich elastyczność. Instrument 

ten daje możliwość określenia takich terminów wykupu spłaty kapitału, które zapewniają 

bezpieczeństwo w zakresie płynności finansowej budżetu.  

Uchwała obejmuje program emisji na kwotę 18.378.000 zł złotych. Celem jest spłata 

zaciągniętych wcześniej kredytów i pożyczek w kwocie 5.304.764 zł oraz sfinansowanie 

planowanego deficytu budet5u powiatu w kwocie 13 073 236 zł,  w tym na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

Program podzielony jest na serie po 1 600 000 od roku 2020 do roku 2034.  W przyszłości 

powiat już dwukrotnie dokonywał emisji obligacji. Powiat korzysta z pomocy i doświadczenia 

firmy SGROUP.   

 

Pan Grzegorz Jozefów A skogroup Instytucja Analityczna z Warszawy poinformował, że Firma 

A skogroup współpracuje z prawie 400 samorządami. To największa instytucja, która działa na 

rynku polskim. Po analizie wieloletniej prognozy, została wybrana najbardziej optymalna forma 
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finansowania zadań inwestycyjnych i spłaty zobowiązań tj. emisja obligacji, która oferuje 

karencje w spłacie i niskie marże w przeciwieństwie do kredytu, który ma niższą karencję.   

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał w jaki sposób została wyłoniona firma, jaka jest prowizja 

tej firmy, dlaczego rok temu Pani starosta nie poinformowała, że taki ma pomysł na spłatę 

zobowiązań powiatu-biorąc kolejne kredyty. Powinno być tutaj spotkanie budżetowe, bo 

zmienia to budżet na kolejne lata. Jaka jest zdolność budżetu. W tym momencie nie może 

podjąć decyzji w powyższej sprawie. 

 

Pan Grzegorz Jozefów A skogroup Instytucja Analityczna z Warszawy poinformował, że dług 

na  koniec będzie o dwa miliony mniejszy niż w 2018 r.  

 

Radny Tomasz Ziółkowski zwrócił się do radnego Mazurkiewicza, zapytał do czego nie jest 

przekonany, do tego że trzeba budować nowe drogi, remontować szpital, poprawiać jakość 

edukacji.  Poprosił o podanie montażu finansowego, bo osobiście innej możliwości nie widzi. 

To jest możliwość na rozwój powiatu.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz odpowiedział, że obecny zarząd powinien realizować swój plan 

wyborczy. Od stycznia brane są kolejne kredyty i podejmowane kolejne decyzje kredytowe. 

Zwrócił się do radnego Tomasza Ziółkowskiego, że sam głosował przeciwko temu by składać 

wniosek do Wojewody o dofinansowanie. Zatem o jakiej rozbudowie dróg mówi. Skąd weźmie 

pieniądze skoro rezygnuje z dofinansowania a w budżecie pieniędzy nie ma.  

 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał czy nie zostaną przekroczone wskaźniki budżetowe.  

Może to zabalować realizację niektórych decyzji. Czy została przeprowadzona symulacja i jak 

będzie się to kształtować rok po roku.  

 

Radny Tomasz Ziółkowski zwrócił się do radnego Dawida Mazurkiewicza, że nie przypomina 

sobie by ostatnio były brane jakiś kredyty. Nieprawdą jest też, że nic się nie buduje, właśnie 

został przegłosowany punkt gdzie powiat w partnerstwie z miastem będzie budował ul. 

Opiesińską. Kończona jest inwestycja łącznik, PMOS, Aktywa Dolina Rzeki Warty, Szkoła 

Specjalna.  Zarzucił radnemu Mazurkiewiczowi, że często używa słowa „rządzicie”. 

„Mieszkańcy wybrali Pana na radnego by wspierał Pan powiat.”.  

 

Skarbnik powiatu Anna Królikowska poinformowała, że to co zostało ujęte w uchwale 

budżetowej zostało podjęte w grudniu ubiegłego roku. Te wielkości się obecnie zmniejszają na 

podstawie projektu uchwały budżetowej, zmieniają się przychody. Emisja obligacji jest taką 

samą forma kategorią przychodów jak kredyt. Tylko technicznie jeden program jest zamieniany 
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na drugi. Zmniejsza się potrzeby na przychody o pół miliona złotych. Jeżeli chodzi o to jak 

wygląda sprawa projekcji finansowych i przyszłych lat to Rada podejmowała to jako pierwszą 

uchwałę podejmując uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

zduńskowolskiego.  Współpraca z firmą, którą reprezentuje Pan Józefów pozwoliła by ten 

okres kredytowania skrócić i w tej chwili jest emisja 14-letnia. WPF to suma matematyczna 

pokazująca wszystkie dochody, wydatki i pozostałe kategorie oceniane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową. Przed podjęciem uchwały budżetowej było to podane do wiadomości i również 

nad tym dokumentem debatowaliśmy. Wieloletnia Prognoza Finansowa funkcjonuje, jest 

podjęta  i wg. jej wielkości, jest ustalona możliwość spłaty tego zobowiązania wg. wielkości 

które są ujęte w programie. WPF zawierała objaśnienia i ryzyka, które towarzyszą 

formułowaniu kolejnego budżetu kolejnych lat i wieloletnich prognoz finansowych. Prognozy i 

analizy w tym zakresie były realizowane. Oceniane przez rade i regionalną izbę obrachunkową 

podejmowane jako odrębne uchwały.      

Wieloletnia Prognoza Finansowa zawiera limit środków na rozpoczęcie nowych inwestycji. W 

tym zakresie WPF nie ulega zmianie. Są to drobne korekty. Elementem WPF są objaśnienia.  

Limity zależą od kształtowania się nadwyżki operacyjnej tj.  różnicy między dochodami a 

wydatkami bieżącymi.  Stabilnie kształtująca się nadwyżka  musi być osiągnięta aby te limity 

mogły być realizowane. Ma nadzieje by ze te ryzyka nie będą skutkowały zmianą negatywną 

w ukształtowaniu wieloletniej prognozie finansowej.    

 

Starosta Hanna Iwaniuk przypomniała, że wieloletnia uchwała budżetowa była podjęta kilka 

miesięcy temu. Deficyt powiatu był określony zarówno w uchwale budżetowej jaki i w 

wieloletniej prognozie finansowej. Jest pokazywany jako mniejszy o prawie 500 tyś złotych. 

Nie są to nowe zadłużenia, czy nowe kredyty. Powiat nie ma dochodów własnych, w związku 

z powyższym gdy chce realizować zadania inwestycyjne - nie ma innej możliwości jak wolne 

środki lub zaciągnięcie kredytu. Przed nami potrzeba zakończenia wielu zadań, 

finansowanych z udziałem środków zewnętrznych. Nikt nie może sobie pozwolić by stracić te 

pieniądze. Jest robione wszystko by te zadania zakończyć i prawidłowo rozliczyć. Jest jeszcze 

edukacja i szpital. Z możliwych sposobów finansowania został wybrany najlepszy. Do 

sfinansowania deficytu między innymi upoważniła Zarząd Rada Powiatu.   

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Rada Powiatu 12 głosami za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się podjęła Uchwałę Nr XII/69/19 w 

sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania  i wykupu. 

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Nie 
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Joanna Pawłowska – Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Wstrzymał się  

Tomasz Półgrabia –Wstrzymał się  

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - FK.19/19.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Rada Powiatu 12 głosami za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się podjęła Uchwałę Nr XII/70/19 w 

sprawie zmiany UCHWAŁY NR III/21/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Nie 

Joanna Pawłowska – Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  
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Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Wstrzymał się  

Tomasz Półgrabia –Wstrzymał się  

 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2019 – FK.20/19.   

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Rada Powiatu 12 głosami za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się podjęła Uchwałę Nr XII/71/19 w 

sprawie zmiany UCHWAŁY NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2019. 

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Nie 

Joanna Pawłowska – Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Wstrzymał się  

Tomasz Półgrabia –Wstrzymał się  

 

Punkt 13 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

Dawid Mazurkiewicz złożył interpelację w sprawie: 

1/ „emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

2/ proszę o wykaz planowanych linii autobusowych, informacji o podjętych krokach i informacji 

o analizowanych liniach i z jakimi przewoźnikami Państwo rozmawiali oraz analizy 
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finansowania w zakresie funduszu przewozu autobusowych uruchomiony przez Wojewodę 

Łódzkiego w ramach Powiatu Zduńskowolskiego”. 

 

Punkt 14 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył wnioski w sprawie: 

1/ „naprawy mocno zniszczonej studzienki kanalizacyjnej znajdującej się na wysokości posesji 

przy ul. Dolnej 4. Proszę o wykonanie ponownej obróbki studzienki.”  

2/ „Proszę o umieszczenie zadania pod hasłem budowa chodnika wzdłuż ul. Granicznej wraz 

z obniżeniami krawężnika i stosownym oznakowaniem w rejonie skrzyżowań w budżecie na 

2020r. Bezpieczeństwo mieszkańców Zduńskiej Woli jest wartością bezcenną.  

3/ Usunięcia pnia drzewa leżącego na ul. Piwnej tuż przy parkingu. Proszę o posprzątanie. „ 

 

Stanisław Szuster złożył wniosek w sprawie: 

„1/ zabezpieczenia miejsc parkingowych dla petentów instytucji użyteczności publicznej na 

terenie miasta Zduńska Wola.   

2/ naprawa chodnika na ul. Senatorskiej w mieście Szadek. 

3 doprowadzenie kontroli na drodze Górna Wola-Wilamów w związku z uszkodzeniem 

pobocza tej drogi podczas wykonywania prac polowych.” 

 

Radna Jadwiga Ziółkowska poinformowała, że na wysokości domków jednorodzinnych na ul. 

Łódzkiej jak są duże opady deszczu przechodnie nie ma jak przejść chodnikiem, samochody  

ochlapują pieszych. Poprosiła, by dopóki nie zostanie przeprowadzony remont tej drogi służby 

Urzędu Marszałkowskiego podjęły kroki i wyjaśniły dlaczego zbierają się tam ogromne ilości 

wody. Mieszkańcy nie mają jak przejść, chodnik jest tylko po jednej stronie.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zawnioskował by: 

- zbadać kosze lamp ulicznych na terenie miasta Zduńska Wola. Uszkodzone lampy  zagrażają 

bezpieczeństw. 

- sprawdzić słupy uliczne,  

Zapytał: 

- o pracowniczy program kapitałowy, symulację kosztów,  

- czy była robiona analiza wyłączenia stażu pracy z pensji, 

- dodatki dla pracowników Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, 

- płot przy ul. Wiejskiej, czy linia płotu zgadza się z obowiązującym prawem, 

- czyim obowiązkiem jest wycięcie gałęzi wystających z prywatnych posesji nad chodnik. 
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Starosta Hanna Iwaniuk poinformował, że jest wiele wyznań i wiele potrzeb. Zarząd robi 

wszystko by tym potrzebom sprostać. Najwięcej potrzeb generuje oświata. Należy dążyć do 

ograniczenia wydatków bieżących. Koszty osobowe to wydatki bieżące. Jest świadoma jakie 

skutki mogą przynieść podwyżki płacy minimalnej. 

 

Punkt 15 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchalewski poinformował, że najbliższa sesja odbędzie                       

się 20 października br.  

 

Punkt 16 

Zakończenie XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył XII sesję VI kadencji.  

 

 

                     Przewodniczący 

        Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

     Piotr Warchlewski 

 


